
ÇHi ha ilálusi� i tamb� plantilla perqu� l«Olot millori els

resultats de la passada temporadaÈ

A una setmana i escaig de debutar a la Lliga, Arnau Sala est� satisfet amb

el que ha vist durant el primer mes de treball. Reclama un home de banda,

per� amb la resta creu que hi ha motius com per "ilálusionar" l'af ici�.
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Un mes fa que l'Olot ha encetat la pretemporada, temps suf icient

perqu� Arnau Sala, el seu entrenador, en pugui treure les primeres

conclusions. Tot i que pel seu gust a la plantilla li manca un home de

banda, la resta fa prou patxoca a l'entrenador. Suf icient com per

atrevir-se a apujar el llist� a l'hora de parlar d'objectius. Millorar

l'�ltim any entra en els seus plans. Pujar, com va fer el Llagostera

en el darrer curs, encara ho veu massa agosarat.

La plantilla fa un mes que treballa. Quines s�n les sensacions que

despr�n passades aquestes primeres setmanes?

Les sensacions s�n molt bones. Com �s normal, encara hi ha

aspectes que cal millorar i de feina n'hi ha un munt per fer. Fins ara,

l'equip ha demostrat que t� bons arguments, tant en atac com en

defensa. Hem aguantat el zero a la nostra por teria en par tits molt

complicats. Hem donat la cara en camps dif�cils quan ens ha tocat

jugar la Copa Catalunya. En general, la gent est� treballant molt

centrada i aix� es nota en els entrenaments i tamb� en els par tits.

L'equip est� complet o encara li manca alguna pe�a?

Des de fa uns dies que estem parlant amb la direcci� espor tiva que, si hi ha alguna cosa que s'adapta per preu i

per joventut, no ho dubtarem i farem una passa endavant. Ens agradaria tenir un home m�s de banda. Pel que fa

a la resta de posicions, anem for�a ben servits.



�s la plantilla que, abans de comen�ar l'estiu, hauria desitjat?

�s m�s o menys el que el cos t�cnic volia, s�. Per�, repeteixo, potser hi trobo a faltar un futbolista de banda

diferent al que f ins ara tenim. Un extrem pur, m�s semblant a Ferr�n. �s el que ara mateix estem buscant i si es

presenta l'opor tunitat, no ho dubtarem.

A difer�ncia del curs anterior, t� l'opor tunitat de comen�ar el curs de bon comen�ament, de par tir de zero. Ho

prefereix aix�?

No se sap mai com pot anar una temporada, es comenci des del principi o s'arribi a mig curs. Per�, sota el meu

parer, trobo que sempre �s millor encetar-la al juliol. Qualsevol entrenador pot fer les coses al seu gust des del

primer dia i aix� �s el que estic intentant amb aquest Olot.

Ha trobat una plantilla receptiva al seu m�tode?

Molt. Tant els que ja hi eren l'any passat com els nous que han aterrat al vestidor aquest estiu. Tothom s'est�

adaptant a la nostra manera de treballar i aix�, les coses, s�n m�s senzilles. Jo i la resta del cos t�cnic hem fet el

que cr�iem convenient; els que no ens havien d'apor tar coses ja no hi s�n, la resta s'han quedat i els que han

arribat ho han fet amb moltes ganes de treballar.

A qu� aspira aquest equip?

Ostres... No s� realment a qu� aspira. Potser fa de mal dir, per� el que volem �s millorar el que es va aconseguir

la temporada passada. Per aix� hem fet la plantilla de la manera com l'hem fet. Aquest �s l'objectiu i no t� cap

sentit que jo digui el contrari. El nostre desig �s el d'ilálusionar i estar el m�s amunt possible a la classif icaci�.

Diu que vol millorar els resultats de l'�ltim curs perqu� llavors es va fer un mal any o perqu� �s ambici�s i sempre

mira cap amunt?

Trobo que l'any passat �s va fer m�s o menys la temporada que a l'Olot li tocava fer. �s va patir, com �s normal,



per� hi havia una plantilla formada per molts jugadors que venien de la Tercera Divisi�. Ara el club ha fet un pas

endavant i nosaltres el que volem �s demostrar-ho amb resultats.

Vict�ria contra el Sabadell, tamb� davant el Bar�a B, bons resultats a la Copa Catalunya, golejada a l'Escala...

Quina pretemporada, no?

�s cer t que el que hem aconseguit aquest estiu, sobretot a casa, �s for�a cridaner. Per�, a banda d'aquests

bons resultats contra Sabadell i Bar�a B, valoro molt m�s les vict�ries a la Copa Catalunya. Han estat duels

molts durs per� ens hem mostrat molt superiors i aix� no �s gens f�cil.

Ara que ho anomena, com encara el club la Copa Catalunya?

En el seu dia, la directiva em va comunicar que el club es vol prendre molt seriosament aquesta competici�; la

considera impor tant i la vol jugar al m�xim nivell. Per aix�, la nostra intenci� ser� la de superar el m�xim

d'eliminat�ries. �s cer t que aquesta mena de par tits apareixen al mig de la pretemporada i que a vegades et

trastoca una mica els plans, per� som professionals i ens adaptem a aquesta mena de situacions.

Dem� l'Olot s'enfronta a l'Espanyol, un Primera Divisi�. Com s'encara un par tit aix�?

Hem de tenir en compte que diumenge juguem contra el Badalona (Copa Catalunya). Aquell ser� un par tit molt

dur. Per tant, com que la gent ja ens ha vist al nostre estadi, dem� ser� una bona opor tunitat per donar minuts a

tothom; competint, �s cer t, per� sense perdre de vista el seg�ent comprom�s, que �s of icial.

N'hi ha que diuen que l'Olot est� destinat a recollir el testimoni del Llagostera i pujar a Segona A aquesta

temporada. S�n massa agosarats?

El que va fer el Llagostera va estar molt b�. Va quedar primera de grup i va ascendir de categoria. Per� ho va

aconseguir perqu� tenia molt bon equip, no per altra cosa. Els miracles, com dic jo, a Lourdes. Si nosaltres som

capa�os d'adaptar-nos, de competir b� i d'encer tar en els f it xatges, estic conven�ut que estarem a dalt.

A parer seu, quins s�n els equips favorits per estar a dalt a la classif icaci�?



Sempre hi ha alguna sorpresa, per� a banda est� clar que N�stic, Lleida, Alcoi� i H�rcules tenen molts n�meros

per estar amunt. El seu potencial econ�mic �s superior a la resta.

Com creu que ha de ser la rivalitat entre Girona i Llagostera, ara que compar teixen categoria?

Que hi hagi rivalitat �s normal i ho entenc. Per� s'ha de quedar en l'�mbit espor tiu. Tant de bo hi haguessin deu

equips gironins a Segona A, per� n'hi ha dos. I s'han de por tar b�. El que va passar l'altre dia al Trofeu Costa

Brava (els incidents amb Alsina) no s'hauria de repetir. Espero que les coses es calmin.
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